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ACTA de la sessió ordinària del Consell Escolar, realitzada  el dia 1 de desembre 
de 2021 a les 17.30 hores, amb el següent ordre del dia:

1. Aprovació PGA.
2. Informació situació CEIP
3. Precs i preguntes.

1. Aprovació PGA.

• Document de l’escola on figura els horaris, les finalitats del curs, el calendari de
reunions de cicles, consell escolar, cocopes així com les propostes de millora. 

• Cap d’estudis explica què tipus d’activitats es van a fer durant l’any per tot el centre
i quines estan programades a nivell de cicles, els tallers per a 4t, 5é i 6é.

• S’explica  que  poden  haver  activitats  no  programades,  posteriorment  oferides  i
afegides de les que se demanarà votació per part del conselle encara que siga per
correu. 

• Els  membres  del  consell  lligen  una  copia  de  la  PGA,  es  vota  i  s’aprova  per
unanimitat.

2. Informació situació CEIP

El director del centre comença explicant un poc els inicis del col·legi i la situació actual: 
• Com ha sigut el nomenament de l’equip directiu.
• Les dificultats a l’aula de 2 anys, la falta de materials. La tardia incorporació de

l’educadora a finals de setembre, sabent  ella des de Juliol  que li  tocava aquest
centre.

• La dificultat per a obtindre el compte bancari. S’explica també que falten tots els
pagaments de Conselleria de l’any 2021. 

• Com les empreses com IRCO, Cosues o Interfax ens han anant servint el menjar i
deixant comprar les coses, generant un deute cada vegada més gran. 

• La situació de les classes de 4 anys y 5é en aules molt xicotetes. 
• S’explica el pla Edificant, on l’ajuntament avança els diners per a les millores del

centre i Conselleria després els retornen els diners. El centre ha sol·licitat 4 aules,
banys i l’ampliació del menjador. 

• Respecte al funcionament del menjador, 2 y 3 anys dinen a la seua aula amb un
monitor cada grup. 4, 5 anys i 1er i 2n dinen al primer torn de menjador i 3r, 4t, 5é i
6é al segon torn.  

• Després de la segregació del CRA, s’explica com queda la plantilla del centre.
• S’informa del canvi d’inspector/a.



3. Precs i preguntes. 

Es pregunta per l’horari del curs que ve. De moment se manté l’horari de eixida
a les 14. No se sap segur si per al curs que ve s’haurà de votar. De moment a la
web de Conselleria, el CEIP figura com a centre amb jornada partida.  

El president alça la sessió, de la qual com a secretària estenc aquesta acta.
                                                                          
                                                                                 Vist i plau

          La secretària                                                    El director

Signat: Mª Isabel Lleó                                             Signat: Pau Estellés    


